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De Graafschap kwam kwakkelend de 
winter door met veldverwarming

Begin mei 2008 berichtte Fieldmanager dat 

De Graafschap (verrassend) had gekozen voor 

het veldverwarmingssysteem van Timtrade 

Heating. Een uitgebreid artikel over Timtrade 

Heating volgde tijdens de aanleg van het 

veldverwarmingssysteem bij De Graafschap. Op 

11 augustus jl. werd Timtrade Heating failliet 

verklaard door de rechtbank in Den Bosch. De 

reactie van eigenaar Herman Timmermans van het 

teloor gegane Timtrade Heating is te lezen op de 

website van Fieldmanager.

Henk Bloemers wil één en ander rechtzetten in de 

media. "Direct na de aanleg werkte een deel van 

de veldverwarming al niet. Door haarscheurtjes 

in de linten lekte er vocht. Hierdoor produceerde 

een aantal linten geen warmte. Bovendien 

vlogen onze stoppen er constant uit door de 

vochtlekkages. Omdat we ons aan de KNVB-eisen 

voor eredivisievoetbal moeten houden en dus 

veldverwarming moéten hebben, hebben we 

afgelopen winter hand en spandiensten moeten 

inzetten om het veld in zijn geheel te ontdooien. 

Dat deden we met de inzet van heaters en 

zeil erboven. Dag en nacht hebben we bij de 

stroomkasten gesurveilleerd om de stoppen die 

eruit vlogen terug te duwen. Afgelopen zomer 

zouden herstelwerkzaamheden plaatsvinden aan 

het veldverwarmingssysteem door Timtrade, maar 

tot onze verbazing waren ze failliet. Ik lees dat 

Timmermans heeft verklaard dat hij 'het probleem 

bij De Graafschap direct heeft laten verhelpen 

in januari 2009 zodra hij lucht kreeg van het 

probleem', maar dat is niet het geval. We hebben 

zelf aan moeten modderen."

Timmermans heeft inmiddels aan De Graafschap 

laten weten dat hij graag na een doorstart van 

zijn bedrijf de reparatiekosten van het systeem 

op zich wil nemen. "Op dit aanbod zijn we 

niet ingegaan", aldus Bloemers. "We zouden 

dan, omdat het een nieuwe bv betreft, weer 

opnieuw moeten betalen voor de reparatiekosten. 

Inmiddels hadden we een andere partij gevonden 

die de reparatie op zich heeft genomen. Het 

vertrouwen in Timmermans was er helaas niet 

meer."

De reparaties gingen 19 december van start. Wat 

moest er dan gefixt worden? "Over een lengte 

van 32 meter moesten we in elk geval 1 meter 

breed aan weerszijden van het veld stukken veld 

eruit halen om de linten te herstellen. In deze 

tijd van het jaar beschadig je het veld daarmee 

flink. Maar tijdens de winterstop lagen we een 

maand stil. Hoe lang wil je daarna nog met het 

veldverwarmingssysteem doen?

"We gaan nog steeds uit van een levensduur 

van vijftien jaar. Over vijf jaar willen we naar 

een nieuw stadion. Dan willen we deze 

veldverwarming meenemen." 

Voetbalclub De Graafschap kocht vorig jaar bij Timtrade Heating een veldverwarmingssysteem. Henk Bloemers, commercieel directeur van 
Doetinchemse voetbalclub De Graafschap, wil zijn kant van het verhaal belichten over het inmiddels failliete bedrijf. "Hun berichtgeving rond 
het falen van het systeem bij De Graafschap klopt niet", aldus Bloemers.
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Henk Bloemers: “Over een lengte van 32 meter moes-
ten we in elk geval 1 meter breed aan weerszijden 
van het veld stukken veld eruit halen om de linten te 
herstellen.”


